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HANDIKAPPRÅDET   

VID FASTIGHETSNÄMNDEN OCH  

MILJÖ- OCH HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN  

  

  

PROTOKOLL NR 5/2009 
 

Sammanträdesdag:  

Måndag den 5 oktober 2009 

    

 

  
Justerat den Justerat den  

 

 

 

 

Stefan Mattsson Britt-Marie Karlsson 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Stefan Mattsson (SRF) 

Vice ordförande Britt-Marie Karlsson (HSO-FEB) 

Ledamöter Seppo Mälkki (RSMH) 

                Pelle Kanbjer  (HSO) 

 Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

   

 

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare samt handikapprådets sek-

reterare Christina Moberg och Anita Westergren. 

 

Ej närvarande: Leenu Hernejärvi (HSO/Astma), Sebastian Nikula (DHR) 

 

§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträ-

det öppnat. 

 

§ 2 Val av protokolljusterare 

Ordföranden Stefan Mattsson och Britt-Marie Karlsson fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll.  
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§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 4/2009 som lades till handlingar-

na. 

  

§ 5 Inkomna protokoll/skrivelser 

  Anmäldes inkomna protokoll(skrivelser) vilka lades till hand-

lingarna. 

 

 - Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll nr 7 

Ordföranden tog upp de indikatorer som kommunstyrelsens 

handikappråd tagit fram för miljöförvaltningen och fastighets-

kontoret. 

 

Rådet önskar få redovisat hur kontoren arbetar med och gör in-

dikatorerna kända i förvaltningen/kontoret. 

 

- Kommunfullmäktiges protokollsutdrag § 16, ”Uppföljning av 

tillgänglighetsprojektet (utl. 2009:99) (för kännedom) 

 

 

§ 6 Miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Gustaf Landahl, avdelningschef för plan och miljö på miljöför-

valtningen presenterade sig själv och sin verksamhet.  

Avdelningen består av tre avdelningar med totalt 53 personer. 

Gustaf Landahl gick igenom hur avdelningen arbetar med till-

syn enligt miljöbalken och miljöfrågor i den fysiska planering-

en, Dessutom berättade han hur kontoret arbetar med energi och 

klimatfrågor och med miljöbilar i Stockholm. 

 

Rådet tackade för den väl genomförda informationen. 

 

§ 7 Fastighetsnämnden 

Mikael Forkner, fastighetschef på fastighetskontoret, rapporte-

rar om arbetet med att inventera fastighetsbeståndet i tillgäng-

lighetssyfte. Utgick på grund av sjukdom. 
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§ 8 Remiss om motion (2009:33) om ökat fokus på tillgänglig-

hetsarbetet 

 Mikael Forkner föredrar ärendet och fastighetskontorets remiss-

svar. Fastighetsnämnden beslutar den 20 oktober 2009. 

Utgick på grund av sjukdom. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Rådet önskar få ta del av verksamhetsplaneringen för 2010 i 

god tid. Rådet vill bevaka att indikatorerna från kommunstyrel-

sens handikappråd är med i VP. Dessutom kommer rådet att 

bevaka tillgänglighetsfrågorna ibland annat mångfalds- och 

jämställdhetsplanen. 

 

 
 

 

  Vid protokollet 

 

 

 

  Anita Westergren/Christina Moberg 
 


